
Protokół Nr XLII/2013
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 6 czerwca 2013 r.

w sali Urzędu Miejskiego, Stary Rynek 1.

Ustawowa liczba Radnych – 21
Radnych obecnych na sesji – 17

   Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie obrad Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Rozpatrzenie uchwał:

1/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2013 rok,
2/ w sprawie zmiany Programu Gospodarczego „Plan Rozwoju Lokalnego Miasta 
Łowicza na lata2008- 2013”.

4.  Sprawy różne.
5. Zakończenie Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej.

Ad.1.

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny H. Zasępa.
Powitał Radnych, zaproszonych gości: Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego, 
Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana  Bogusława  Bończaka,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię 
Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Radcę Prawnego Panią Jolantę 
Służalską  -  Mrożewską,  Naczelników  Wydziałów  i  pracowników  Urzędu  Miejskiego
 i przedstawicieli mediów.

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej obecnych jest 
17 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad. 2.

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał wniosek Burmistrza Miasta w sprawie zwołania 
Nadzwyczajnej Sesji, który stanowi załącznik.
Radni uwag, pytań nie zgłosili. 
Następnie  stwierdził,  że  porządek  obrad  XLII  Nadzwyczajnej  Sesji  został  przesłany 
wszystkim zaproszonym i stwierdził, że porządek Nadzwyczajnej Sesji został przyjęty.

Na Sekretarza XLII Nadzwyczajnej Sesji zaproponował Radną Wandę Białas, która 
wyraziła zgodę.                                

Ad 3.Rozpatrzenie uchwał:

1/ Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2013 rok – przedstawił  
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta. 

(stanowi załącznik)
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Radny Ryszard Szmajdziński- z niepokojem wysłuchał informacji o potrzebie kupna 
drugiego programu komputerowego do obsługi sytemu gospodarowania odpadami.
Zapytał jak to się stało, że ze środków miejskich Związek Międzygminny „Bzura” zakupił 
program?
Czy w tym temacie były jakieś konsultacje? Czy pozostałym  gminom ten program również 
nie odpowiada?
Radny Roberty Wójcik – zapytał czy jest to zakup następnego serwera, na ostatniej Sesji 
Rady przesuwano już środki na zakup serwera?
Pan Krzysztof Kaliński – poinformował, że w dniu 11 i 12 maja br. doszło do przegrzania 
serwera obsługującego Urząd Miejski w Łowiczu, groziła kompletna awaria, dlatego zaszła 
potrzeba zakupu serwera. Obecnie potrzebny jest dodatkowy serwer do oprogramowania 
systemu OTAGO,  niezbędny do obsługi systemu gospodarowania odpadami w mieście. 
Miasto zgłaszało do Związku Międzygminnego „Bzura” uwagi dot. programu, program ten 
nie odpowiada miastu Łowicz.
Pan Paweł Gawroński Naczelnik WSK – poinformował, że Zarząd Związku 
Międzygminnego „Bzura” zakupił program do obsługi sytemu gospodarowania odpadami bez 
udziału miasta w  wytycznych w specyfikacji przetargowej. Podjęto próbę wdrożenia
 i uruchomienia tego programu, który okazał się niestabilny, nie przyjmuje komend usuń i nie 
posiada możliwości automatycznej zmiany danych. 
Na polecenie Burmistrza jest przygotowywane pismo do Zarządu Związku w sprawie 
rozważenie możliwości zwrotu środków za nie niestabilny program.
Na 21 Gmin członkowskich Związku wg. rozeznania, jakiego dokonano tylko Miasto Łowicz
 i Gmina Kocierzew próbowała uaktywnić ten program. 
Według informacji, jakie zebrano żadna z Gmin nie będzie korzystała z systemu monitoringu 
„Solvena”. 
Radny Ryszard Szmajdziński – poprosił, aby na następnej Sesji Burmistrz przedstawił 
informację, co te wystąpienia do Zarządu Związku Międzygminnego „Bzura” dały?
Radny Robert Wójcik – zakup programu bez modułu finansowego dokonany przez Związek 
uznał za karygodny.  Za kilka miesięcy Związku Międzygminnego „Bzura” będzie 
odpowiadał za gospodarkę odpadami kilkuset tysięcy ludzi nie potrafiąc zakupić programu 
komputerowego. 
Zapytał ile osób dodatkowo zatrudniono do wprowadzania danych w Urzędzie Miejskim w 
Łowiczu?
Jest mało czasu na zakup, zainstalowanie programu i na wprowadzenie danych. 
Pan Paweł Gawroński Naczelnik WSK- poinformował, że deklaracje zostały 
w prowadzone do programu „ Microsoft Excel ” i informatyk Urzędu Miejskiego jest w stanie 
w ciągu 2- 3 dni przetransponować te dane do nowo zakupionego programu i systemu 
finansowego OTAGO. 
Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz – potwierdził, że nie została do tej czynności zatrudniona 
dodatkowa osoba.
Stwierdził, że Miasto Łowicz jest w dobrej sytuacji, jest już po rozstrzygniętym przetargu 
przed podpisaniem umowy. Jeśli chodzi o prywatnych właścicieli na 3500,  złożono 3300 
deklaracji. Poprosił o zgłaszanie uwag i propozycji do opracowywanej ulotki dot. 
segregowania śmieci.
Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały .

17 „za”, 0„ przeciw”, 0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  stwierdził,  że  Rada  Miejska  w  Łowiczu  przyjęła 
jednogłośnie.
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2/  Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Programu  Gospodarczego  „Plan  Rozwoju 
Lokalnego  Miasta  Łowicza  na  lata2008-  2013”  –  przedstawił  Pan  Robert  Oberman  
Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

(stanowi załącznik)
Radny Robert Wójcik – zapytał czy fakt, że Program Gospodarczy „Plan Rozwoju 
Lokalnego Miasta Łowicza” jest na lata 2008-2013 a zadania będą realizowane jeszcze 
w 2014 9 i 2015 roku nie zdyskwalifikuje miasta przy ubieganiu się o dofinansowaniu ze 
środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego? 
Czy trzeba będzie ten Program poprawiać jeszcze w tym roku? 
Czy obowiązuje tu zasada n+2?
Pan Robert Oberman Naczelnik Wydziału Pozyskiwania Środków Zewnętrznych-
poinformował, że Program nie ma założeń n+2. 
Natomiast Miasto musi spełniać wymogi formalne postawione w tym konkursie.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował przegłosowanie projektu uchwały .

17 „za”, 0„ przeciw”, 0„wstrzymujących”

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  -  stwierdził,  że  Rada  Miejska  w  Łowiczu  przyjęła 
jednogłośnie.

                                                 U c h w a ł ę Nr XLII/289/2013

Ad. 4 
Sprawy różne.

Radny Robert Wójcik- podziękował za ulotkę dot. zbiórki śmieci, poprosił, aby takie ulotki 
napisane  były  przystępnym  językiem  i  trafiły  również  do  mieszkańców,  ponieważ  nie 
posiadają oni wiedzy jak prawidłowo segregować śmieci.  Można wykorzystać w tym celu 
Internet i lokalne media.
Pan  Krzysztof  Kaliński  Burmistrz –  stwierdził,  że  ulotka  rozdana  Radnym  jest  jak 
najbardziej czytelna i trafi ona w najbliższym czasie do mieszkańców. Zapewnił, że ta ulotka 
będzie publikowana na stronie internetowej miasta i w prasie lokalnej.  

Ad. 5

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa - podziękował za udział i dyskusję. 
Na tym zakończono obrady XLII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
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 Protokołowała:                                       Sekretarz Sesji:                  Przewodniczący Rady 

Jadwiga Kardjalik                                Wanda Białas                        Henryk Zasępa
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